

# 東華通訊 2024 TUNG WAH NEWS



總機 General Hotline | 2859 7500 編輯室電話 Editorial Hotline | 2859 7860 捐款熱線 Donation Hotline | 1878 333  
地址 Address | 香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong  
出版 Publisher | 東華三院企業傳訊科 TWGHs Corporate Communications Division



籌募活動  
FUND RAISING ACTIVITY 7.12

## 歡樂滿東華2024 Tung Wah Charity Gala 2024

「歡樂滿東華」是東華三院年度大型籌募項目，為本院醫療衛生、教育及社會服務籌募拓展經費。本年度主題為「廣明德慧 善澤香江 踏入155周年」，而電視籌款晚會已於2024年12月7日在無線電視廣播城舉行，當晚邀得民政及青年事務局長麥美娟SBS太平紳士擔任主禮嘉賓，並於無線電視翡翠台直播。全賴各界善長鼎力支持，是次活動為本院籌得138,888,888港元善款，讓更多有需要人士受惠。東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項籌募活動的直接開支，亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政費用，確保公眾善款全數撥用於本院服務。

“Tung Wah Charity Gala” is our annual signature event aimed to raise funds for the development of TWGHs’ medical and health, education and community services. This year, under the theme of “Advocating Virtues and Spreading Benevolence in Hong Kong, Towards 155th Anniversary”, the TV Charity Show was held on 7 December 2024 at TVB City. Broadcast live on TVB Jade, the Show was officiated by the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP, Secretary for Home and Youth Affairs. Thanks to the unfailing support from donors and the wider public, a total amount of HK\$138,888,888 was raised for the benefit of people in need. All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events. No administrative costs will be deducted from the donations of the public to ensure all public donations go directly to our services.

### 前奏籌款活動 Lead-in Fund-raising Activities

活動名稱 Name of Event	舉行日期 Event Dates
觀瀾湖高爾夫球慈善大賽 Charity Golf Tournament at Mission Hills Golf Club	2024年10月25日至26日 25 – 26 October 2024
社會服務單位義賣籌款 Charity Sales at TWGHs Community Services Centres	2024年10月31日至11月6日 31 October – 6 November 2024
義載籌款日 Charity Rides	2024年11月1日 1 November 2024
屋邨及屋苑籌款活動 Public and Private Housing Estates Fund-raising Activities	2024年11月9日及10日、16日及17日 9 & 10, 16 & 17 November 2024
「愛東華·捐診金」中醫籌款日 Charity Chinese Medicine Consultation Day	2024年11月11日 11 November 2024



鄧明慧主席（左十）與主禮嘉賓民政及青年事務局長麥美娟SBS太平紳士（左十一）及其他董事局成員一同主持亮燈儀式。  
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 10), the Chairman, officiated at the Lighting Ceremony along with the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP (left 11), Secretary for Home and Youth Affairs, and other Board Members.



鄧明慧主席（前排左）、前任顧問局成員暨丙子年主席呂禮章太平紳士（後排右二）及拔萃男書院舊生樂隊，聯同歌手曾比特（前排右）攜手獻唱，首度公演東華三院新歌《源遠的歌》。  
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, left), the Chairman, Mr. LUI Lai Cheung, Frederick, JP (back row, right 2), former Advisory Board Member cum Chairman 1996/1997 and the Alumni Band of Diocesan Boys' School, as well as the singer, MIKE TSANG (front row, right), sang the new theme song of TWGHs together for the first time.



一眾演藝紅星為電視晚會傾力演出。  
Singers and artists gave superb performances at the TV Charity Show.



民政及青年事務局長麥美娟SBS太平紳士（中）在東華三院鄧明慧主席（左）的陪同下，代表東華三院接受包玉星基金所捐贈的2,000萬元捐款支票，並由黎耀祥先生（右）代表致送支票。  
Accompanied by Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left), the Chairman, the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP (centre), Secretary for Home and Youth Affairs, received on behalf of TWGHs a donation cheque of HK\$20,000,000 from Chi-Li Pao Foundation, presented by Mr. LAI Yiu Cheung, Wayne (right).



民政及青年事務局長麥美娟SBS太平紳士（左）代表東華三院接受由鄧明慧主席（右）致送的善款支票。  
The Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP (left), Secretary for Home and Youth Affairs, received on behalf of TWGHs a donation cheque from Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right), the Chairman.



為答謝支持「歡樂滿東華2024」的團體，東華三院董事局將於2025年1月8日舉行頒獎晚會。有關屋邨、屋苑及義載籌款比賽的主要獎項臚列如下：  
A Prize Presentation Dinner will be held on 8 January 2025 to express our gratitude towards all units in support of “Tung Wah Charity Gala 2024”. Winners of the public and private housing estates and charity rides fundraising competitions are listed below:

東華盃（屋邨） Tung Wah Cup (Public Housing)	田灣邨 Tin Wan Estate
東華盃（屋苑） Tung Wah Cup (Private Housing)	香港仔中心 Aberdeen Centre
屋邨冠軍 Public Housing Champion	田灣邨 Tin Wan Estate
屋邨亞軍 Public Housing 1st Runner-up	華富邨 Wah Fu Estate
屋邨季軍 Public Housing 2nd Runner-up	東頭(二)邨 Tung Tau (II) Estate
屋苑冠軍 Private Housing Champion	香港仔中心 Aberdeen Centre
屋苑亞軍 Private Housing 1st Runner-up	廣林苑 Kwong Lam Court
屋苑季軍 Private Housing 2nd Runner-up	慈愛苑一二期 Tsz Oi Court Stage I & II
最高籌款小巴團體 Highest Fund-raising Minibus Group	綠色專線小巴總商會 G.M.B. Maxicab Operators General Association Ltd.
的士團體冠軍 Taxi Group Champion	香港的士商會有限公司 Hong Kong Taxi Owners' Association Ltd.
非專線小巴團體冠軍 Public Light Bus Group Champion	香港公共小巴車主司機協進總會 H. K. Public Light Bus Owner & Driver Association

董事局成員在熱線中心與義工們留影。  
The Board Members took a photo with volunteers at the donation hotline centre.



若您希望停止接收東華三院的《東華通訊》，請電郵至enquiry@tungwah.org.hk，並於標題註明「拒絕接收東華通訊」，我們將盡快處理。如欲更改個人資料或郵寄地址，請電郵至enquiry@tungwah.org.hk，並於標題註明「更改個人資料」，以便本院處理。  
If you want to unsubscribe "Tung Wah News" or change the personal data or mailing address, please email to enquiry@tungwah.org.hk and state "Unsubscribe Tung Wah News" or "Change of Personal Data" in the subject line correspondently.